

Summary Minutes DRAE Executive Committee Meeting

The Executive Committee of DIAKONIA Region Africa-Europe had its annual meeting February 19th-23rd 2014 in Blackpool, Lancashire, UK .

Detailed reports were given on the work of the Regional President, the Representatives, the Treasurer and the situation with the ecumenical contacts. They are available in the minutes or in full from the Secretary.

Finances: The Executive Committee accepted the report and the budget.

Based on the purposes and aims of DRAE the EC discussed the **strategy** for the next four years.

New members: The Executive Committee accepted application of "Highveld Deacons" from South Africa.

Constitution and Bylaws were checked and partial changed.

The **next DRAE Assembly** 2015 with Delegates meeting will be on the west coast of Norway. Title: "The Eye of the Storm".

Subtitle: diaconia - The biblical Challenge for the whole Church in the World we live in.

Zusammenfassung Protokoll DRAE Vorstandssitzung

Der Vorstand der DIAKONIA Region Afrika-Europa hatte sein jährliches Treffen vom 19.-23. Februar 2014 in Blackpool, Lancashire, Großbritannien.

Regionalpräsidentin, Vertreter, Schatzmeister berichteten über ihre Arbeit und die ökumenischen Kontakte. Diese sind im Protokoll zu lesen oder in ausführlicher Form bei der Schriftführerin erhältlich.

Finanzen: Der Vorstand akzeptierte den Bericht und das Budget.

Auf Basis der Zwecke und Ziel von DRAE diskutierte der Vorstand die Strategie der nächsten vier Jahre.

Neue Mitglieder: Der Vorstand akzeptierte den Aufnahmeantrag der "Highveld Deacons" aus Südafrika.

Satzung und Ausführungsbestimmungen wurden überprüft und teilweise verändert.

Die nächste DRAE-Versammlung 2015 mit Delegiertenversammlung findet an der Westküste Norwegens statt. Titel:

"Im Auge des Orkans"

Untertitel: Diakonie - biblische Herausforderung für die ganze Kirche in unserer heutigen Welt.